
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva 

Újezd u Plánice konané spolu s honebním společenstvím POSAVÁDKA, 

konané dne 30. 12. 2011 v KD dne 30. 12. 2011 v KD od 19.30 hodin 

 

Účast zastupitelstva: Časta, Moravec, Král, Petr E., Touš J., Bešta, Bělohlavý M.  

Omluveni:  Votava 

Program zasedání:  

Zahájení - určení zapisovatele  -  Bešta 
 - starosta p. Časta  přivítal a pozdravil všechny přítomné a seznámil je s programem 
dnešního veřejného zasedání. Zároveň určil p. Beštu zapisovatelem z dnešního veřejného 
zasedání a určil jednotlivé funkce vyplývající z programu -  jména  členů  návrhové komise 
a ověřitelů z posledního a z dnešního zasedání. 
     

volba návrhové komise                p. Zavadil, paní Zavadilová                                                                     
určení   dvou ověřitelů z dnešního zasedání  p. Moravec, p. Král                                                               
ověření  zápisu z posledního zasedání   p. Touš, p. Petr E.   

Kontrola usnesení z posledního zasedání - p. Časta 
      
 Pan starosta provedl za přítomnosti všech kontrolu a přečtení usnesení z minulého zasedání. 
 Shledal  že je vše bez výhrad vyřízeno 

 
Seznámení s došlou poštou - p. Časta                                                                                                   
Poté  pan  Časta  seznámil všechny přítomné s došlou  poštou  za čtvrté  čtvrtletí  roku 2011,                                   
bez  připomínek přítomných 

 1 Zprávu o obecním lese přednesl p. Bělohlavý 

Pan Bělohlavý přednesl zprávu  o  hospodaření  za rok 2011 

 

Za honební společenství  POSAVÁTKA se zúčastnili p. Vladař, p. Kasl, p Hořejší.  

2 Zprávu honebního společenství POSAVÁDKA přednesl p. Vladař 

Zprávu honebního společenství POSAVÁDKA přednesl p. Vladař, a požádal k odsouhlasení pronájmu 
užívání obecního lesa 2Kč za ha. Bylo odsouhlaseno 

 3 Určení inventurní a likvidační komise 

Byla určena inventurní komise za obec: p. Moravec, p. Bešta, p. Král 

Za SDH Újezd byla určena inventurní komise: pan Petr Emilián, pan Martin Hošťálek a pan Josef Touš 

Byla určena likvidační komise: : pan Moravec, pan Bešta, pan, Král 



4 Byla projednána rozpočtová změna č. 3, č. 4  

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočtovou  změnu  č. 3, č. 4 

5 Bylo projednáno rozpočtové provizorium na rok 2012 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočtové provizorium na rok 2012 

6 Byla projednána škodní událost – Lampa osvětlení,  osvětlení  vánočního stromku a vánoční   

     Stromek 

Obecní zastupitelstvo projednalo škodní událost – Lampa osvětlení,  osvětlení  vánočního stromku a 

vánoční   

 7  Projednání  vyhlášky  o  místních   poplatcích 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo cenu za poplatek popelnic jako za minulé období 

250 Kč občan, 450 Kč chalupář 

8 Odprodej 2 ks kontejnerů MÚ Plánici 4 Kč za 1kg (1100 kg) 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo odprodej 2ks kontejnerů MÚ Plánici 4 Kč za 1kg (1100 

kg)  

9  Oprava sběrné kanalizace u garáže a položení žlábků v hodnotě  91 560 Kč 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo opravu sběrné kanalizace u garáže a položení žlábků 

v hodnotě  91 560 Kč 

10  Oprava střechy na hasické zbrojnici v hodnotě 223 493 Kč 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo opravu  hasické zbrojnice v hodnotě 223 493 Kč 

11 Poskytnutí finančních prostředků na charitu 3 000,- Kč 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo poskytnutí finančních prostředků na charitu 3 000,- Kč 

Charita pečuje o 7 občanů Újezdu 

12 Zajištění zimního posypu od fy Správa a údržba silnic Klatovy 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo zajištění zimního posypu od fy Správa a údržba silnic 

Klatovy 

13  Zajištění  školení účetní DPH 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo zajištění  školení  o DPH na rok 2012 

14 Diskuse občanů  

Pan Miroslav Faist přednesl připomínku na hospodaření v obecním lese - proč je tak velká těžba  když   

se neinvestuje. Upozornil  na  nevyužití  daní. 



  Paní Marie Beštová upozornila na špatnou slyšitelnost obecního rozhlasu. 

 Pan  Moudrý  upozornil na autovraky uložené na pozemku pana ing. Václava Blažka. Vzniká 

nebezpečí kontaminace vody ve studních. 

 Paní Zavadilová požadovala zhotovení dětského hřiště v druhém konci obce Újezd 

 Pan Holý ml. upozorni na skutečnost  že jsme jedna obec a jedno dětské hřiště je dostačující  

 Pan Emilián Petr st. Upozorni na problematiku kanalizačních žlábků u garáže.  

 Pan  Časta  odpověděl, že bude dořešeno v jarních měsících 

  Paní Jaroslava Petrová upozornila na opravu cesty okolo Hošťálků. 

 

15 Usnesení                                                                                                                                            
Usnesení  z  veřejného zasedání obecního zastupitelstva  přečetla   paní  Zavadilová 

16 Závěr                                                                                                                                                        
Závěr  přednesl  starosta pan Časta a popřál spoluobčanům hodně zdraví, štěstí a lásky.  Dále řekl, 
přeji Vám i  vašim rodinám hodně úspěchů  v osobním  i  pracovním  životě  v novém  roce  2012. 

Na ukončení  schůze byl  podáván  srnčí  guláž,  který zajistilo  honební  společenství  POSAVÁDKA. 

 

Zapsal Jiří Votava    dne 06.01.2012 

Ověřovatelé:   Zdeněk Moravec …………………………… 

                         Alois Král,          ……………………… 

Starosta:           Ladislav Časta    …………………….. 
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